
P R O T O K Ó f .  N r ) O C I X / o 1

z sesji Rady l,Iiejsktej u Jqdrzejovie odbytej w dniu 3O styczrria 2O1 rokt¡

r sali wielofrnkcyjnej Domu Kultury r Jqdrzejorie.

Ad .  1 .

Przeuodnicz4@. Rady Hiejskiej - Teresa Szuach, o godzini" go5 otr¡arla

obrady XXIX sesji Rady üiejskiej v Jqdrzejorie.

Obrady rozpoczgto przy obecnoSci 26 radnych na stan 28 radnych, co stanovi

9,6 f ogólu Rady.

PrzewodniczEpa stvierdzila quortm prawmcne do podejmorania trchr¡al.

Przeuodnicz4@ Rady poritata przybytych na sesJg: Starostq Jqdrzejowskie¿

Tadeusza Srrierczyñskiego, D5relrtorów Zespolós Placówek OÉwiatorrych: w Piaskach -

Faniq ltariq Flak, v Lysakovie- Faniq Izabelq Iblik, v Fotoku Uielkin - Faniq

Ebq Grudziefi , przedstaviciel i zrlíqzkfu zavodonych, przedstaviciel i parti i

i stronnictn politycznye)t, sottysóu i przeuodniczqcych rad soleckich, przedstavicie

prasy; povitala rórnie2: Radnych, h¡rs¡istrza fbnryt<a llichalkiewicza, Zast4¡rcq

Burmistrza - Ualdemara Yoáriaka, kieroryników jednostek organizacyjnych gniny

oraz uszystklch przybylych na dzislejsze obrady.

Przevodniez4ea hdy, na sekretarza obrad zglosila kandydaturq ra&ej

El2biety Yi6niwskiej; radna Yi6nievska ryrazita zgodq.

Sd<retarzen obrad vybrarrc jednoglognie radnq El2bietq UiÉniwskq.

Ad. 2.

D{a sesjl w dniu Z7 gn.ñnLa nieobecny byl radny Alfred Cz:op; na sesji

v dniu 28 grudnia nieobecny byl radny l¡larian Góralski.

Nieobecrp6ci zostaly usprawiedl ivione.

Ad. f.

B:rrnistrz tbnryk lLicfnlkiesícz w inieniu Z.arz4du ltiejskiego wnosi

o wprorradzenie do porzqdku obrad punktu B A "Llchwala zmieniqjq€ uchwalq

Nr XXVII/62/M Rady F[iejskiej w Jqdrzejowie z dnia 77 grudnia 2O0O roku

w spravie vprovadzenia oplaty adninistracyjnej za, crynnúci urzqQovet'

Biorqc pod uragq sugestie i propozycje konisjí, Zarz4d Miejski wnosi o skre6lenie

z porzqdku obrad ptrnktów 11 i 21 /uchr¡aly w spravie bud2etu i u spranie ryczaltívt

dla radnyeh/ í przelo2yó omavianie tych sprav na nqjbli2szq sesjq.

Rada l{iejsle s Jqdrzejowie jednog}o6nie przyjgla popraukl zg}oszone przez

hrrmistrza llenryka Michalkievícza.
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Rada Miejska v Jqdrzejrrrie jednogloÉnfe przryJgta porz$ek obrad

z autopopraukani 4gloszon¡m1 prz,ez Burnistrza:

1. Oürarcie sesJi, strierdzenie quona, povolanie sekretarza obtad.

2. Usprauiedlisienie nieobecnoScÍ radnych na sesjl v üriach n 7 28 gndnta mr.

3. Przyjqcie porz4dku obrad.

4. PrzyJqcie protokotu z poprzedniej sesji.

5. Interpelacje i wolne ynioskt radnych.

6. InforrecJa o pracy TarrEdu Miejskiego nrtqdzy sesjanl.

7. Inforrnacja o realizacji uctrval podJqtych rn poprzednlej sesji.

8. Inforuacja o pracy Komlsji RewizryJrnj.

B A. tbhyala z¡nieniqiqea uctrvafg Nr )OffII/%z/m Rady lfiejskiej w JqQrzeJovie

z dnia ZZ gruüria 200 rr¡lru v spravie vprovadzenia oplaty adninlstracyjneJ

za cryñ,i urzqdme.

9. Informacja o realizacji programu profilaktyki i rozwiqTyrania problenów

alkoholonych za 2OO rok.

10. Uchuala v sprawie przyjqcia progranu profilalrtyki i rozwiqywania problemóv

al"koholovych na &1 rok.

12. tbhrala o zamiarze obni2enia stopnia organizacyjnego Szkoly Podstauovej

u Zespole Placówek O6viatonych v Lysakowie do szkoly z klasami I - III.

15. ttrchr¡ala o zamiarze obnilenia stopnia organizacyjnego Szkoly fudstarcrej

v Zespole Plac&rek O6uiatovych w Piaskach do szkoty z klasani I - III.

14. tlchnala o zaniarze obni2renia stopnia organizacyjnego w Szkole hdstavovej

w Zespole.Placóuek O6wiatonych w Potoku Uielkin do szkoly z klasani I - III.

15. Uchvala u spravie przeznaczenia do sprzeda2y w drodze przetargu nien¡chm6ci

kmurlalnej o por. 0.21 ha, potcrZonej ue vsi @chojny.
16. t¡ctffala v sprawie rrystq¡rienia do Hojcody fuiqtot<rzyskiego z vnioskien

o prze/r<az:rrie na vlasno6ó Coiny Jqdrzeejów nieruchmoSci o povierzchni
2

5019 m'polo2onej v obr. OJ niasta Jqdrzejowa.

17- ttchr¡ala w sprasie zniesienia wspólwlasno6ci nieruchor¡oÉci stanosiqcej

wspótwlasnoÉó Gniny Jqdrzejów oraz spadkobierców Dnilii i Józefa Swierkouskich.
'18. Uchuata v spravie przyjqcia rezygr,acji z czlonkostua w Komisji Zdrowia, Opieki

Spolecznej i Ochrony Srodoniska Pana l4arian¡a Góralskiego.

19. l}chwala w sprawie odvo]ania z cztorrka Komisji O6wiaty, Kultury i Sportu

Parn Miroslawa Frqckiewicza.

2O. Llchrrala v spravie oduolarna z czlonka Kourisji Zdrovia, @ieki Spotecznej

i Ochrony Srodouiska Pana l4arka Boguslawskiego.

22. Lj,ehwala v spravie przystq:ienia do sporz4dzenia miejscovego pLanu zagospodarowz

przestrzennego na obszarze gminy Jqdrzejów - terenu zlokalizoranego w nieiscor.rr

PoCchojny .

2J. Ltchxala v; sprauie przystqlienia do sp:r'-4dzerr:a :ii.':;: ';e3o planu zagospodaror

przestrzerflego na obszarze gaíny Jqdrzejów '. terenu :;ickalizonanego v miejscort

l/oIica.



- 3 -

24. Ltrchwala v sprawie przystq¡rienia do sporzqdzenia niejsoveSo planu zagospodaro

przestrzerurego r¡a obszarze gniny Jqdrzejów - terenu zlokalizonanegq H miejscc'

Potok Uielki i Potok l4aly.

25. {.lchna}a v sprawie przystq¡lienia do sporzqdzenia miejscowego planu zagospodarou

przestrzerurego na obszarze gniny Jqdrzejów - terenu zlokalizoranego v miejscor

Ksiqle Skroniów.

ú Uchcala v sprawie przystq¡lienia do sporzqdzenia znriany czqíc.i miejscowego

planu ogóInego zagospodarowani.a przestrzennego na obszarze gminy Jqdrzejów -

terenu polo2onego w miejscovo6ci l'trichów.

27. Odponiedzi rn interpelacje.

28. Sprauy r62ne.

8. Zanlsriqcie obrad.

Ad.  4.

Nie zgloszono uwag do protokolu z poprzedniej sesjÍ v zwiqpku z czym zostal

przyjqty.

Ad.  5 .

1. Radna Barbara Trzeszkowska Dzwonek wnosi o zwiqkszenie bonifikaty na vykup

nieszkañ konurnlnych. Radr¡a uva2a,2e dotychczasova bonifikata rr nysoko6ci

6O f jest zbyt niska poniewa2 ceny nieszkaít wzrastqjq a zasoby mieszkañców - n:

Yykupienie mieszkañ byloby korzystne aróuno dla lokatoróu iak i dla Sriny,

poniera2 vspólnoty nieszkaniowe partc¡rpovalyby u kosztach rer¡ontu bloków,

odciq2qjqc búl2et gniny.

2. Radny Tomasz Barañski sklada wniosek do Kierownlka Tarz4du Brdynkóu Mieszkalny

- Pana Zbignieva Ctryli, o przeprowadzenie rercntu parkingu przy uI. Chrobrego

poniena:2 v czasie deszczu jest tam jezioro. dyskusja na ten tenat toczy siq

od piqciu lat. Nieszczq6ciem lokatorów jest dvóch ad¡rinistratorów tego bloku.

Radny uv:a2;a, 2e uystarczy trochq dobrej voli ze strony administratorów

i bgdzie rrc2live podjqcie dzialañ.

J. Radna Jar¡ina Szreniawa pyta kto r*ycinal drzewa w Parku 7G[,ecia i gdzie

w5ruo2one jest drevno z wycinki. Radna uvaia, 2e rcztaby ie nykorzystaó

do wykonania laweczek w parku.

4. Radny Ryszard Pacanowski pyta czy radni sq v posiadaniu planu strategiczno.

roznojowego dla Jqdrzejowskiej Kolei Dojazdovej opracovanego przez Stowarzysze

Sympatykóv Jqdrzejowskiej Kolei Dojazdowej. Radny uva2a, 2e Kolej Dojazdora

jest in'*estycjq, która powinna stanowió vspóIne przedsiqwziqcie zainteresowan'

samorzqdów w celu promocji regionu. Radny pyta czy jest przev.'iclziar:: spotkani

w tej sprawie.
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Ad. 6.

Nie zgloszono unag do informacji o pracy Tarz4du Hiejskiego tiedzy sesjani

w zriqpku z czym inforuacja zostala przyieta.

Ad. 7.

Nie zgloszono urrag do inforuacji o realizacji uchwat podJqtych na poprzedniej

sesji v xiry.Jtu z czym infornacja zostala pra¡gt'a.

Ad. 8.

Przesodnicz4ea Kmisji Revizyjnej - Pani Et2bieta Hi6nlryska, odczytala

infornacje o pracy Kmisji Rerizyjnej Rady lliejskiej v Jqdrzejorie za 2@ rok.

Do v/w nie zgloszono usag.

Ad. B A.

Rada Miejska v Jqdrzejowie jednogto6nie porrzigta uchualq Nc WJX/ú3/O1

znieniajqcq tlchvalq Nr )O$IIlú2/m Rady l{iejskiej v Jqdrzejovie z dnia

Z gn-rdnia 2ffi roku v spravie wproradzenia oplaty administracyJnej za czynno6ci

urzq{ove.

Ad. g.

Radna Barbara Trzeszkovska Dzwonek pogratulonala vrriklivego i dokladnego

opraconania informacji z wykonania uchmly nr XVIl176/m Rady HiejskieJ w Jgdrze;

z dnia 25 stycznta Zffi roku w sprawie gminnego progra¡ru profilalrtyki i rozwiqpywar

probleuów alkofiolonych za 2ffi rok.

Radna Janina Szreniaya wyrazlla suojq rrqtplivo6ó co do pravidlovo6ci

rozdysponorania pieniqd4¡ z puli Q(RPA.

Sottys Barylsri prosi o odczybanie y/v informacji, porriewaZ w przecivieñstr¡ie

do radnych, solüysi I osoby obecne na sali nie mieli mo2livo6cí zapozrrrrtia sig

z tq informacj4.

Y zviqpku z p*n¡|szyn Kieroynik Dariusz Rogo2a odczytat inforuncjq

stanowiqcq zal4czr:nlr. do niniejszego protokotu-

Radny Ryszard Pacanowski:

-Hysluchafifmy sprawozdania z uwagq, Od mo'rentu kiedy wlrnaleziono alkohol

qmy6lono wiele hasel, Ictóre przeciwstaui4jq siq jego skutkom.

Dziviq siq, 2e r¡a terenig gniny sprzeda2 alkoholu prowadzi J7 skleÉw. Istnieje

zagro2enie, 2e odtegto6ó od skJ.epu do sklepu jeszcze siq zrmieiszy.

ll tx¡dZecie jest duZa kwota przevidziana na profilaktykq antyalkoholowq' iedrnk

nale2atoby zvr6ci6 wiqkszq uwagq r¡a dzialania skierovane do ludzi starszych-

U naszym nnie$cie jest du2o tzw. piviarni; jak vierry piwo plus arnfetarnina powodqje,

2e nlcldzie2 wsiacjajqc ic @resovanego malucha staje si'; cg:orrnyn z-agro2eniern,
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c"Égo przyklady vidziny r¡a codzieñ na ulicach naszego miasta.

Próg zwalnia;jqcy kosztqje okolo Im zl. olkusz zblí2ony wielko6ciq do Jqdczejona

na takie progi. U nas 2 progf ronírya\yby sprawg. Lfidaflatrl, 2e tycie ltdzkie jest

wiqcej varte.

B¡mristrz l¡[icha]kiewicz nyjaÉnll, 2e sami pracu.iemy na rrysoko6ó 6rodków

prze"raczonych na dzialalnoGé antyalkotrolowq. Pamiqtafiy czasy kiedy alkohol sprzeda

od godziny 13@, i wierny 2e zat<azy w niczSrm nie pomogq. lrlqjlepsrywyikiem jest

profilaktyka. PrzedstawifiSmy inforuracjq rra temat dzialalno6ci CJGPA; ocena

pale2y do Pañstwa. Preferujenry profilaktykq skierowarq gl6wnie do dzieci i nlodziei

/rekreacja i nypocrynek/ .

Sotys Barytski podziqkowat za przdstawienie rzetelnej inforracji ukazt4iqcej'

2e pienildze idE r¡e vta6cirr¡m kierunku.

Radna E\¡a Ptasznik równie| v'*aia,, 2e pieniqdze sq wydawane vla6ciwie' jednak

chce bronió uczniórr szkót Érednich. l4lcdzíe? r¡ vieku 16 ' 17 lat jest szczególnie

- nara2orn na polnrsy. Llczniosie szkót érednich sg bartlzo zadowoleni ze spotkañ-

Pieni?rlze jakirni dysponr4je CÍ(RPA to pieniqdze wsrystkich nieszkaírcóv i na

wszystkich powiruey byó rrydavane. Apelujg do &rrtristrza, aby byf laskawy przy

uchrralaniu bud2etu.

h¡ruistrz l{ichalkieyicz vwai:,, 2e rmsi byó gradacja. Dobry gospodarz na;ipierw

dba o svoje poduórko.

Rdr¡a Urszula Piasecka pyta dlaczego spektakle sq organizowane dla szkót

lrednich a nie sq organizowrne dla szkót @stawowych. radna usai:a' 2e je6li

profilaktykq antyalkoholwt4 zaczrrie siq wcze3niej to efekty bqdq wiqksze.

Ponadto radr¡a vwa2: , 2e zadanía GKRPA dublqjq siq z pracq Domu Kultury

i tlydziatu O$niaty, Kultury i Sportu. Fani Piasecka proponqie ponoYne rozpatrzenie

r+ysokoÉci 6rodkóv i planu ich uydatkowania-

Kieroumk Rogo2apoir¡foruorra!, b program jest vynikiem wieloletniej evolucji.

Kieroynik zgadza siq z tym, 2e nqipierv povinno siq dbaé o swoich.

Cokolyiek zrobi sig v ranrach profilaktyki dla dzieci i mlodzie\ - w ogóIn1m

bilansie oplaci sig to.

Radna Lidia Osiñska zavwa2yLa, 2e padajq podziaty r¡a dzieci ze szk6L Srednich

i ze szk6t podstavowych, a caly czas móvimy o 6rodkach jakie sq v gminie-

Starostwo rn swoje 6rodki na provadzenie dzialalno6ci rr swoich jednostkach.

Starostwo ¡p¡e zgúzito siq na przejqcie Dor¡u Kultury, v którym odbywajq siq

widoyiska. miejny nadziejq, 2e starostwo dolo2y narn 6rodkór¡ i z rerszej dzialalno6'

@q mogf i korzysta- mie-qzkaírcy irurycfr grnin-

Ad. 10.

Radny Kazimierz I.{ ichalski wnosi o wyodrqbnienie IOOOO zl rra Klub Sportowy

ff¡ladirt', który rozwi;a swcjq dzialalno6ó. Klub zrzesza 2'fr czlorków, a 'r lr,Drtz3r

bierze udzial po kilkaset osób"
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Radny gzestaw Blicharski jako Przevodnícz4cy Kmisji Porzqdku Rtblicznego

popiera rr¡iosek radnego F{ichalskiegg, podeyaZ I(S tr}üadirn uczestniczy w vielu

r6znego rodzaJu inpnezach.

Radny Ardrzej Jakubanis wnosi o przekazanie 20@ zl r¡a remont poradni

odrrykouej.

Radny Ryszard Facanor¡ski zwrócil ur¡agq na niestosowno6ó sprzdaLy piua na

festynac organizowanych na terenie szkó}. Radny uw¿ri€., 2e takie dzialania wypaczajt

charakter mlodzie2y.

Radr¡a Lidia Osiñska poinformouala, 2e w tyn programie na remont poradni

oduykouej zaplanowano IOOOO zl i w br¡d2ecie róvnie2 zaplanowano 1Om zl, tak

viqc na renont wystarczry.

Radny Andrzej Jakubanis rryja5nil,.2:e nial na my6li nystrój poradni odrrykowej.

Radny zvlrlci un:age na falrb, 2e w projekcie przevidziano 4O@O zl dla KS r'l'hprzódt',

który ma vlasne dochody dzigki organizacji i-mprez.

Radrxa El2bieta YiÉnieuska vtÍal¿., 2e nie w2¡:a zabraé 1Om z) z zajEé pozalekcy.-

w szkolach, ponieyaZ za knotq która zostanie (15mo,d) nieuiele bqdzie mo2ra zrobi'

Radny lkzinierz ltichalski zyr&tl u'¡,age na fakt, 2e KS rNadirn dziaLa v oparciu

o mlodzie2 szkotrq; chodzi o to aby byl dow'arto6ciowany.

Radna E\ra Ptaszrik ura2a, 2e nikt nie kvestionuje potrzeb finansonych l\bdiru,

ale nie nale2y zabieraó pieniqdzy przerraczonych na dzialalno6ó w szkolach.

Prograny dzialalno6ci w szkolach sq przetestowane i sprawdzone-

Radna Barbara Trzeszkoyska Dzsonek proponr:.je nie zrnieniaó zapisu, poniewa2

u. szkolach i tak jest nieviele zoj# pozalekcyjnych; radna proponuje r,ryodrqbnió

kwote lOmO zL ra zaiqlcia prorradzone przez KS n lüadirrr.

Radny Tadeusz Sopel vnosi o rprowadzenie zapisu: 'rdofinansouanie zaiqc

pozalekcyjnych w szkolach, u tym IOOOO zl na dofinansowanie za¿7é prornadzonych

w szkolach ptzez KS rlbdir".

Rada Miejska jednoglo6nie przyjqla wniosek radnego Sopla.

Radny Andrzej Jakubanis wnosi o przekazanie 1offi z) z l(S lüaprzód Jqdrzejów

na rernont poradni odvykowej.

Radny Marian Góralski uvaLa, 2e KS lüaprzód na tym nie straci, poniewa2

w bud2ecie sq przevidziane 6rodki dla lüaprzodu.

Radr¡a Urszula Piasecka tnraáa 2e re^leáy rrycofaó tq uchvatg z przqdku obrad'

ponieva2 jest wiele rozbie2no6ci.

Przenodnic"4ea Rady - Teresa Szwach wyja6nila, 2e v tej chwiti jest za p6?no

aby skre5lió punkt z porzqdku obrad.

Radna Osiñska ntrlcTt.a siq do radnych aby zakoñczyli spór. Radna :unllaz:.,

2e Lqczra kwota 2OOm zl jest wystarczajqco du2a na przeprowadzenie remontu-

Radna rozumie radnego Jakubanisa, 2e chcirtby aby poradnia odvykoua miala

odpowiedni wystrój i wyposazenie" a-l: :]u szkolach rósnie2 brakuje 'tyr,xi::::i:":-::
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Radny Jakubanis urra2;., 2e ka!ñy rn svoje racje.

Radna E\¡a Ptasznik rozumie, 2e probferry sq vszqdzie, ale trzeba panniqtaó,

2e decyz¿a dotycn¡ pieniqdzy na profilaktykg antyalkoholovq. Radrn byla na komisji

bwl2etu, rn której Fan Jakus powiedzial, 2e postara siq by boisko na stadionie

bylo dostq¡xre dla vszystkich.

l{astgpnie przystqgriono do glosouania nad vr¡ioskiem Fana Jakubanisa. Hyniki

rryglqda I y nastq¡ru.jqco :

przeciw - 9

wstrzymalo si.q 6

H zriq¡ku z r6vr4liczbq gtosóu a i przerc.iv rozstrzygql glos Przevodniczqcej

, która glosorrala przeciw.

tkriosek radnego Jakubanisa nie przeszedt.

Nastgpnie przystqpiono do glosovania rnd cato6ciq trchwaly.

Rada titiejska w Jqdrzejowie porrziqta Uchvalq nr )OOX /254/01 w spravie

przyjqcia programu profilaktyki i rouíryyrcania problernóu alkoholorrych na 2OO1 roi{

nastgpujqcq i Lo6ciq gtosóv:

za 18

przeciw - 5

wstrzymalo siq - 2

/Ucnr¿ala Nr XXIX/264/al v zal1czeniu do protokolu/.

Przeuodnicz4ca Rady - l'eresa Szvach, o godzinie 1Om oglosita 15 minutowq przeruQ.

Po przerwie radni i zaproszeni goScie mogli podziuiaé jasetka n rykonaniu

dzieci z przedsz}iola u Niegoslawicach.

Ad. 12.

Eurmistrz Henryk l.{ichalkiewicz poviedzia}, 2e sytuacja v o6uiacie jest vszystkin

zrlarra. coraz wigcej oboviq3kóu jest spychanych na barki sarnrzqdów, a nie idq

a tW Srodki n¡a realizacjg. Czasy sq takie, 2e pieniqdz decyduje o 2yciu.

JesteÉrny "chlopcami do biciaf', ale nie chcemy przej6ó do historii jako grabarze

o6viaty. Reorganizacja szkól potrzebna jest po to, aby ich nie likwidovaó

w przyszlo6ci. Kto nie un dobrej sieci szlcól ten rn¡si do oÉwiaty dokladaó; mo2e

dor6é do sytuacji gdy nie bqdzie Srodkóv na 2adne investycje itp. Spoteczeñstvo

i nauczyciele rozr.mlejq, 2e jesteÉuy pod 6cianq. cieszy nas, 2e spoleczno6ci

Fotoka i t-ysakora dogadq)q siq. Sprava dovozu dzieei o szkól jest nymogien

ustavowym, siec nie rnlezy siq o to martyié. t¡ie nla mó¿livoÉci zrriqkszenia llczby

ucznióy w szkole nr 4 ponierraZ tam Jest gimrnzjtm i od vrzeSnia r¿ro3nie liczba

dzieci. Uczniouie bqdq dowo2eni do szkoty nr 2. Jest szansa by szkota v Potoku

funkcjonovala - zale2y to od mieszkaírcóv Lysakowa.

9
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Rada Miejska w Jqdrzejowie powzigla tbhwalq Nr )O[X/Z6S/AI o zamiarze

ob¡ri2enia stopnia organizacyjnego Szkoly Podstauowej v Zespole Placówek O6wiatowych

w Lysakowie-do gzkoly z klasami.I.- III nastqpujqcq ilo6cq glosów:

7A

przeciw

rstrzSrmalo siq

Protokól konisji skrutacyjnej w zakqczeniu do niniejszego protokolu.

,/tbhwala Nr )O[X/265/O1 v zat4czeniu do niniejszego protokolu/.

Ad.  1 f .

Rada Miejska w Jqdrzejorie porzigla tlchr*atq Nr )OüX/266/O1 o zemiarze

obniZenia stopnia organizacyjnego Szkoly Podstawowej w Zespole Placóuek Griatonych

w Piaskach do szkoly z klasami I - III nastqpt¡.jqcq iloéciq glosów:

- 2 1

przeciv - 3

wstrzynato siq - 2

Protokót konisji skrutacyjnej w zz.}.qczeniu do niniejszego protokolu.

/Uchvata Nr XXIX/266/ú1 ut za,l4czeniu do niniejszego protokolu/.

Ad .  14 .

Rada Friejska w Jqdrzejowie powziqla Uchvalq Nr )GIX/Z6Z/aI o zaniarze

obniZenia stopnia organizacyjnego Szkoly Podstawor¡ej w Zespole Placór¡ek OÉwiatonycl'

w Potoku irJielkim do szkoly z klasami I - III nastgpu.iqcE ilo6ciq glosów:

2
?

1

7A

Przecirr

vstrz¡malo siq ;

Protokót komisji skrutacyjnej

/Uchwata Nr )üIX/267 /O1 v zatqczeniu do

Ad .  15 .

Rada Miejska w Jgdrzejowie powziqla Uchv¡alq Nr )O(IX /2&/O1 v sprawie

przeznaczenia do sprzeda2y r¡ drodze przetargu nieruchomoÉci komur¡alnei o pow.

O.21 ha, poto2onej we wsi Podchojny, nastqpujqcq iloÉciq glosón:

za

przeciw

wstrzyrnlo siq

/Uchr¡ala Nr )O(IXI26S /Q1 u

1 B

7

1

v zal4czeniu cio niniejszego protokotu.

niniejszego protokolu/ .

25

o
I

niniejszego protokolu/ .zatqczeniu do
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Ad. 16.

Rada Fliejska w Jqdrzejovie jednogtoSnie pouziqla Uchnatq W WJX/%9/O1

w sprauie nystq¡lienia do l{ojewody foigto*rzyskiego z rmioskiem o przekazanie na

wlasno6é Gniny Jqdrzejpw nieructrmo6ci o powierzchni fr19 m2 polo2onej w obr- OJ

miasta Jgdrzejowa.

/l,Jchvala Nr )trIX/269/O1 v zal4czeníu do niniejszego protokolu/.

Ad.  17.

Rada t{iejska r¡ Jqdrzejovie jednoglo6nie powzigta t}chvatq Nt WIX/77O/O1

r* spravie zniesienia wspólvlasno6ci nieruchomoSci stanowiqcej wspólwlasno6é

ftriny Jqdrzejów oraz spadkobierców hilii i Józefa $wierkovskich.

/Uctrwata Nr ]{/.IX/Z|A|U Y za,i4czeniu do protokolu/-

Ad.  18.

Rada titiejska v JgdrzejowLe /przy obecno6ci na sali obrad 24 radnych/

jednoglolnie powzigla LJ,chwalq Nr frIX/711/O1 w sprawie przyjqcia rezygnacji

z czlonkostva w Kornisji Zdrowia, @ieki Spolecznej i ochrony Srodor¡iska

Farp llariania Góralskiego.

/Ucnvala Nr IÁIX/271/O1 v za}.qczeniu do protokolu/-

Ad .  19 .

Radna l¡laria Kwapiszevska wnosi o utajnienie glosowania punktu 19 i n-

Rada F4iejska jednogtoÉnie przyjqla vniosek radnej Kwapiszevskiej.

Przesodni c"4ca Rady Hiejskiej wnosi o povolanie kmisji skrutacyjnej

w skladzie iak poprzednio.

Uniosek Przewodni cz4eeJ Rady Przyjqto rlastqpuiqcq iloÉciq glosóv:

? a - 2 1

przeciw O

wstrzlmnlo siq - 1

Przer¡odnicz4ca Rady I'iiejskiej oglosila przerwe na przySgtonanie kart doglosowania.

Po przerwie przewodnic4cy kornisji skrutacyjnej - radny Tonasz Barañski przedstawi

warunki gtosowani¡ j varunki wa2no6ci glosów, W czp przeprowadzono glosowanie,
l n

O godzinie 1140 Przer¡odnicz4ca Rady ogtosila przerllg na polcczenie glosów

i sporzqdzenie protokotu.

Po przerwie przewodnícz4cy kornisji skrutacyjnej odczytal protokoty kornisji -

Rada Hiejska r¡ Jqdrzejowie powzigla Llchwalq Nr XXIX /nZ/Ol w sprawie

odvotania z cz¡1ortka Komisji O6viaty, Kultury i Sportu Pana Miroslawa Frqckiewicza

nastqpujqcq ilo6ciq glosóv:

przeciw

vstrzymalo siq
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Protokót komisji Scrutacyjnej w zalqczerúu do niniejszego protokolu.

/Uctnrala M frIX/272/O1 v zal4ezeniu do niniejszego protokotu/.

Ad. 20.

f¡jtniki gtosorania

Opieki Spolecmej i Ochrony

za.

przeciv

wstrzymalo siq

Protokól kmisji skrutacyjnej w zaL4czeruu do niniejszego protokotu.

tJ zviq?ku z rónn4 liczbq glosów za í prz*iw, zgodnie ze Statuten ftriny Jqdrzejów

Przer¡oüriczqga.,Rady .zaxz4*zh,przeprowadzenie ponohrnego glosonania. i oglosila

przerye na ponoune przygotowanie kart do glosowania.

Po przygotowaniu kart przewodnícz4ey konisji skrutacyjnej przedstawit varunki

glosowania i warunki yajno6ci glosóv, po czym przeproradzono glosowanie.

Ze wzgl$u na to, 2e E.umistcz \úo*tiak, z povodu pilnego nyjazdu do Urzqdu Fiiejskie¡

nie wrócil po przervj.e na salq obrad, Przewodniczqca Rady Miejskiej p@iqta decyzjq

aby chvilq oczekaÉ na h¡r:mistra.

H czasie rczekiwania gtos zabral hrrmistrz l'{ichalkiewicz, ktÁry stvierdzil, b

nie vie czryn kierouali siq radni w czasie glosouania. Skoro kto6 uwa2a, 2e

kierovnicy jednostek organizacyjnych gnniny nie povinni zasiadaó w kqnisjach,

to zasady te povinny obowiqTyraó, bz rrzglqdu na osobg o lrtórq chodzi, czyLí w tym

wypadku w obu przypadkach.

Radny Ryszard Facanowski zvrócit usage na fakt, i2 Rada nybrana v demokratycznych

rryborach povolala na czlonkóy komisji te a nie inne osoby. U stosunku do cztonkór¡

konisji spoa Rady nie ma 2adnych obostrzeñ w przepisach.

&¡r¡nistrz llichalkieyicz przymtat racjg racineru Pacanowskieuru, iednak nyja6nit'

2e nie chodzi o przepisy. OdgrywajE tu rolq: honor, etyka, obycz4ie, dobra postawa

&rrrnistrz uvain, 2e nie nypada zasiadaó w grerrium, przez które jest siq ocenianym.

Jako przyklad wla6ciwej postawy h¡rrnistrz podat Pana Leszka Kapciq, który po

objqciu stanowiska kieror¡nika Ptywalni l4iejskiej zrezygnovat z pelnienia funkcji

cztonka Z.arz4du Miejskiego.

ll czasie roznrowy na salq wrócit B¡r'nistrz kbZniak i oddal swó¡ glos, w zwiq?ku

z czry komisja skrutacyjr¡a udala sig do pokoju obok t¿ celu policzenia glosów

i sporzqdzenia protokolu.

Rada Miejska przy obecnoSci na sali obrad 2J radnych kontynuowala obrady.

Ad. 22.

Rada t'liejska w Jqdrzejowie jedr':.:1to6nie r{"wziela Uchna}q Nr )fiIX/274/A',

'* spra'',vj.¿ przystq>ienia do spOrzqdzeni.: .¡sc*u::r:iL ',larlu zagoSpOdarosania

pi"zestr':'-ennego.na obszarze gminy jqdrze;i,:, - iei'ei:'-l -1,.:kalizor-anego Y miejscowoÉc

Podchojny

w spravie odwolania z cz}lrú<a Komisji Zdrovia'

Srodowiska uyglqdaty nastq¡n"r.jqco :

1 2

1 2

2
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/Uchvala Nr WTX/774/U w za,kqczentu do niniejszego protokolu,/.

Ad. 23.

Rada t{iejska w Jqdrzejowie jednogto6nie porziqla üchralq W w'1X/275/U

w sprawie przystq¡lienia do sporzqdzenia miejscowego planu zagospodaror¡ania

przestrzennego na ohszarze gpiny Jqdrzejów - tertenu zlokalizouanego rr miejscowo6ci

Holica.

/l,bhvala Nr )OilX/275/ü1 ut nlqczeníu do niniejszego protokotu/-

Ad. 24.

Rada tliejska w Jqdrzejowie jednoglo5ie powzigta Uchwatq Nr )íJi'TX/]6/Ü1

v sprauie przystqrienia do sprz4dzenia niejsconego planu zagospodarowania

przestrzerulego na obszarze grriny Jqdrzejór - terenu zlokalizowanego w miejscowo6ci

Potok Uielki i Potok l{aly.

- /tbl¡vala Nr frIX/Zl6/ü1 v za,l4czeniu do niniejszego protokolu,/.

Ad. 25.

Rada t{iejska w Jqdrzejowie jednoglo6nie powzig}a Uctnrafq Nr MIX/ZT7/O1

w sprawie przystq¡rienia do sporzEdzenia miejscorego planu zagospodarowania

przestrzennego na obszarze gniny Jqdrzejóu - terenu zlokalizouanego w miejscowoÉci

Ksiqae $croniów.

/tlchwala Nr flTX/277/A1 v zal4czeníu do niniejszego protokolu/.

Ad. 26.

Rada ltiejska r¡ Jgdrzejowie jednoglo6nie porzigla tlchralq W XJ{IX/ZTB/O1

w sprawie odstqlienia od sporzqdzenia aiany czg6ci miejscowego planu ogólnego

zagospodaror¡ania przestrzennego r¡a obszarze gnriny Jqdrzejór* - terenu

polo2onego w miejscono6ci lfrrichór¡.

/Uchwala Nr XXTX/7/A/OI v zal4czeniu do protokolu/.

Ad. 20.

Rada t'{iejska w Jqdrzejowie powziqla Uchr¡alq Nr )O{IX/nl/Ol w sprawie

odr¿olania z czlorüa Konnisji Zdrowia, Opieki Spotecznej i Ochrony Srodowiska Pana

I'farka Boguslawsi<i.ego rnstqpuiEcq ilo6ciq gtosów:

z a - 1 4

przecir¿ - i1

wstrzymalo siq - 1

Protokól komisji skrutacyjnej w za,lqczeníu do niniejszegp protokolu.

/Uch'*ala Nr X.XI)./27j/O1 v zalEczeniu do niniejszeqc nrotokcltt/ -
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Ad. 27.

h¡rmistrz trtichalkiryicz udzielil odpowiedzi Ad- 5:

1. tf sprawie wnioslcu radnej Dzwonek - Zarz4d lvliejski przeanaliztr.je mo2liwo6ó

zwiqkszenia bonifikaty na wykup nieszkañ.

2. hI sprar¡ie sniosku radnego BarañskÍego - odpowíedl2 zostartie udzielona na pi6nie-

J. I{ sprawie wniosku radnego Pacanowskiego - jutro w Piñczowie odbywa siq spotkanir

w spranie Kotei Dojazdowej z inicjatyny l¡iarszalka Wojer*ództwa SwiqtoXrzyskiego-

l¡a sesji sejniku zloLyt"ar interpelacjq; nystq¡lilem z propozycj4 powolania spótk:

ürcemy zachqció firury turystyczne do inr¡estor¡ania w kolejkq. Jest opracowany

projekt statutu. l,larszalek llojewództwa jest zainteresovany kotejkq.

Kierownik Janina Btaszkiewicz odpowiedziata r¡a urtiosek radnej Janiny

Szrenian¡r: drzewa w Parku TGLecia sq nycirnne przez osoby prywatne w oparciu

o umolry; w zami.an osoba riycinajqca zabiera drewno, które wycigla.

Rozwiq?anie takie zostalo wprouadzone z powodu rD¡czerpania Érodków przewidzianych

w bud2ecie na ten cel. U tej chwili przez ZRB prouadzorra jest pielqgnacja .

lrl tyn roku bgdq 6rodki na zadrzeuienie. Cz;q6ó drzew nykorzystaliÉny rn

tawki - bale. JEÉI1 zdadz4 egzamin, zrobiny ich wiqcej. Drzewa, które sq vycinane

nie nadajq sie r¡a lawki, poniera? q. a rniqkkie i malo odporne-

Ad. 28.

B.lr.nistrz l.fichatkieyicz zaprasza na uroczyste przel<azarrie lokalu

przy u]. 11 Listopada dta AI'IAZONEK. r¡ dniu 1 lutego 2ffi1 roku o godzinie 11@.

Przer¡odnicz4ea Rady odczytala rezolucjq skierovanq do Rady Powiatu

w sprawie partyc¡rponania w kosztach rerpntów dróg, stanoniqcq zatqcznik do

niniejszego protokolu.

Radna l{aria Krrapiszevska zapytala dlaczego jest zestar¡ienie Poradni

Psychologicmo Pedagogicznej i Douru Kultury, skoro jedno naleZy do starostna'

a drugie do gminy.

Burmistrz t¡lichalkiewicz r,ryja6nil, 2e zestawiono, poniewa2 z Donu

Kultury rnle2qcego do grniny korzystajq mieszkañcy wszystkich okolicznych grnin-

Poradnia mieÉci siq w budynku nale2qcym do gminy, a jest jednostkq powiatu-

C*nina z tego tytulu nie pobiera 2a<inych 6rodkór¡.

Z czyutkolwiek gmirn ntr&i siq do powiatu slyszymy, 2e z pvúu braku 6rodków nie

nie mo2rra sprawy zalatwié.

Stosunek remontów dróg prowadzonych pczez starostt¡o jest dj.a Jqdrzejowa najbardzi

niet<orzystny; tu jako do siedziby powiatu przySeZdiajq mieszkaícy.
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